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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL
D'ABASTOS DEL DIA 3 DE NOVEMBRE DE 2020

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL D'ABASTOS

SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL
D'ABASTOS DEL DIA 3 DE NOVEMBRE DE 2020

ASSISTENTS

PRESIDENTA

Luisa Notario Villanueva

VICEPRESIDENTA

María Teresa Ibáñez Giménez 

Grup municipal  Compromís

Andreu Soler Salvador

Ángels Martínez Muñoz

Juan Luis Grau Peñalver

Grupo municipal Popular

José María Martí Molins

Adela García Bernal

Grup municipal Socialista

Penélope Teruel Recio

Saida Anssari Naim  

Grupo municipal de Ciutadans - Partit de la Ciutadania

José Francisco Monserrat del Río
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Grupo municipal Vox:

Ignacio Genovés Artal

SECRETÀRIA

Desiré Albors Bru

A la ciutat de València, a les 19.00 hores del dia de la data, es reunixen, degudament i
prèviament convocats, de manera telemática, 1a, els membres del Consell que s’han detallat, el
regidor del grup Popular, Juan Giner, i el regidor del grup Ciutadans   Javier Copoví ,   per a
tractar els assumptes de l'ordre del dia
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior

Es dóna per llegida l'acta de la sessió anterior, aprovant-se per unanimitat"

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de Presidència

Per Presidència s'informa de les gestions realitzades  respecte a la petició realitzada  pel bar
El  Llimoner, situat en Plaza Pintor Segrelles, la qual cosa ha permés solucionar el problema de
la terrassa del citat local 

Així mateix s'informa de la reunió mantinguda sobre la problemàtica plantejada pels veïns 
de la  C/  Lepant per l'existència de 2 centres assistencials 

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe i propostes dels grups de treball

 

Grup Urbanisme:

Per Penélope Teruel, coordinadora del grupo d'Urbanisme, portaveu del grup Psoe
s'informa:

El concurs d'aparadors: es valoraran els aparadors decorats dels comerços durant de les
festes de Nadal.

Les Xarrades telemàtiques: es retrasmitirán les xarrades de manera telemàtica.

Itineraris o Barris Vius: es realitzaran els dies 1, 8, 30 de novembre i 1 de desembre.

Districte 008 es manté en una activitat de suport al comerç d'activitat

Grup Cultura

Per Andreu Soler, coordinador del grup de cultura s'informa:

El lliurament de Premis Institucionals s'ajorna a la primavera ,i es lliurarien també els
premis de 2020 i 2021 , els vocals de tots els grups polítics manifesten la seua conformitat, ateses
les circumstàncies concurrents en l'actualitat.

Ruta del botánic : es manté.

Concert de la Petxina: es manté.
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Premis institucionals

Pel coordinador es presenten les ternes de candidats als premis institucionals al que tant
partit Popular, com a Ciutadans i Vox exposen que no els han semblat correctes les formes
d'elecció de les ternes, i que en relació als candidats alguns si poden ser aprovats per unanimitat
però uns altres no, per la qual cosa Vox i Partit Popular prefereixen que es vote d'un en un els
premiats, procedint-se a la votació:

Premie persona física Extramurs:

Carmel Rodolí : 3 vots Compromís , 2 vots Psoe, 1 vot Ciutadans 1 vot Vox, Presidència,
Vicepresidència , total 9

Paula Pérez : 1 vote P.P.

Eugeni Alemany: 0 vots

S'aprova per majoria Carmel Rodolí

Premie Persona jurídica Extramurs:

Falla Arrancapins : 3 vots Compromís, 2 vots Psoe, 1 vot Ciutadans, 1 vote Presidència, 1
vote Vicepresidència

Micalet : 0 vots

Davant aquestes candidatures tant de P.P , com Vox s'abstenen

S'aprova per majoria Falla Arrancapins

Premi de comerç Extramurs

L'Escarpidor

Hawaica

Sotmès a votació s'aprova per unanimitat L'Escarpidor.

Premie persona física Olivereta

Sara Larrazabal Bernal

Esther Montañana Martínez

Carmen Blasco Lucas

Sotmès a votació s'aprova per unanimitat Sara Larrazabal Bernal

Persona Jurídica Olivereta
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Projecte Home

Falla J.M. Bayarri

S'aprova per unanimitat Projecte Home

Premie Comerç Olivereta

Bicipolis : 3 vots Compromís, 2 vots Psoe, 2 vots P.P, 1 vot Ciutadans, 1 vote
Vicepresidència , 1 vote Presidència total: 10 vots

Germans Tatay: 1 vot Vox

Ángel Pérez : 0 vots

S'aprova per mayorìa Bicipolis

4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000255-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció sobre la ubicació de contenidors de residus, al Carrer Maestro Guerrero i Gran Via
Ferran el Catòlic núm. 56, presentada pel grup municipal Ciutadans

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS,
MARÍA LUISA BURGOS ÁLVAREZ EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS.

Durante los meses de noviembre y diciembre de 2019 se llevaron a cabo cambios en los
barrios del distrito, tanto en la ubicación y agrupación en islas de los distintos contenedores de
residuos urbanos, como en la instalación de nuevos contenedores para residuos orgánicos.

Participamos de la finalidad de separar los residuos en contenedores específicos para la
mejora de su gestión con fines medioambientales y entendemos que para ello es fundamental la
implicación y colaboración ciudadana. En este sentido, algunos expertos sostienen que la
facilidad de acceso y el menor recorrido desde los portales hasta el contenedor es un factor que
influye en el reciclaje.

Hemos podido apreciar en el distrito de Abastos que, en algunos casos, el criterio seguido
para los nuevos emplazamientos ha sido priorizar la tarea del camión de recogida en detrimento
del servicio que se proporciona a los vecinos.

En concreto hacemos referencia a los contenedores ubicados en la calle Maestro Guerrero.
Estos han sido situados en tres grupos o islas de contenedores con una distancia entre ellos de
escasos 25 o 30 metros, pero con la particularidad de que dos de ellos, a su vez, están a otros 25
metros de un paso de peatones. En cambio, en la plaza colindante de Horticultor Corset, con
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mayor número de viviendas, hay situada una sola isla de contenedores. Ello obliga a algunos
vecinos a transportar los residuos desde sus domicilios a mayor distancia que antes de las nuevas
ubicaciones o, lo más peligroso, cruzar la vía fuera de los pasos de cebra buscando acortar la
distancia.

Siguiendo este hilo, en la Gran Vía Fernando el Católico a la altura del número 56 ha sido
colocada una batería de cuatro contenedores encima de la acera frente a la puerta de acceso a la
finca y cuya altura tapa la visión desde la calle del comercio ubicado en los bajos. La localización
parece del todo inadecuada desde el punto de vista higiénico, por lo que los vecinos están muy
molestos con esta nueva situación por los malos olores que se generan debajo de sus ventanas, no
sólo por los residuos, sino porque el espacio entre contenedores es utilizado como urinario. Por
otro lado, afecta estética y comercialmente a los establecimientos allí situados al ocupar la vía
peatonal y entorpecer el paso de los viandantes.

Creemos necesaria la reubicación de los citados contenedores de manera que sigan
atendiéndose las necesidades vecinales, mientras se evitan las molestias y peligros citados.

Consideramos fundamental que los vecinos de Abastos dispongan de la información de los
datos de seguimiento en el distrito, tanto desde el punto de vista medioambiental, es decir, cuál
ha sido el incremento de la recogida selectiva de residuos; como desde el punto de vista social, es
decir, conocer el grado de satisfacción de los usuarios. Todo ello permitirá, además de
incrementar la colaboración y concienciación ciudadana en el objetivo final de la sostenibilidad
medioambiental, medir la efectividad real del cambio de modelo.

PROPUESTAS DE ACUERDO

-                   Solicitar a la concejalía municipal correspondiente la reubicación de los
contenedores de residuos situados en Calle Maestro Guerrero y G.V. Fernando el Católico
nº 56, ajustándolos a criterios de atención y mejora de las necesidades vecinales.

-                   Solicitar a la Oficina de Estadística del Ayuntamiento la incorporación y
puesta al día de los datos sobre el Servicio de Gestión de Residuos Urbanos y Limpieza del
distrito de Abastos.

Se defiende la Moción por Dña María Luisa Burgos, vocal   del grupo Ciudadanos , que
incide en los argumentos de la moción presentada.

 Por D. Andreu Soler, del grupo Compromís, s'expon :

 A la fi de l'any de l'any 2019 es va procedir al reagrupament de contenidors de totes les
fraccions de residus, incloent com a mínim les d'envasos, paper, matèria orgànica i resta en el
barri de la Petxina establint-se les actuals ubicacions, previ estudi de totes les possibles molèsties
i mantenint una inter-distància el mes uniforme possible de manera que s'oferisca el millor servei
per a poder separar els residus en totes les fraccions possibles que afavorisquen el posterior
reciclatge dels materials.

Més concretament respecte a les ubicacions de les tres illes de Carrer Maestro Guerrero els
condicionants per a determinar les ubicacions són:
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- Interdistancia entre illes. En el cas de les de carrer Maestro Guerrero són de 60 i de 80
metres, menors de la mitjana (100 metres) però en cap cas 25 o 30 metres com s'expressa en la
proposta.

- Menor molèstia possible per proximitat d'habitatges, centres de salut, farmàcies, centres
educatius i socials.

- Menor afecció possible a establiments comercials i d'hostaleria, restauració i cafeteria

D'acord amb tot l'exposat, s'estima que l'actual distribució és la més adequada.

Respecte de la ubicació de l'illa de contenidors de la Gran Via Ferran el Catolic 56,
s'informa que també compleix tots els condicionants indicats anteriorment per l'es estima correcta
la seua actual ubicació

No obstant això es procedirà a replantejar l'actual distribució per la possible afecció a algun
nou requeriment produït per nous edificis d'habitatges o activitats comercials o de restauració,
hostaleria i cafeteria (terrasses), que pogueren aconsellar algun canvi d'ubicació.

Respecte a la demanda de Sol·licitar a l'Oficina d'Estadística de l'Ajuntament la
incorporació i posada al dia de les dades sobre el Servei de Gestió de Residus Urbans i Neteja del
districte de Abastos. Cal explicar que la metodologia del Baròmetre, en condicions normals (no
pandèmiques), ens permet obtindre resultats assignables a Districte Municipal, ja que les
entrevistes es realitzen cara a cara i sobre el terreny.

Des del confinament del mes de març, les entrevistes es fan telefòniques i aquest sistema
no ens permet desagregar resultats per Districte Municipal, únicament disposem de dades per al
total de la ciutat.

Amb aquesta mateixa metodologia (telefònica), es realitzaran els pròxims Baròmetres,
almenys mentre les condicions sanitàries aconsellen la distància social.

 Per  Andreu Soler, del grup Compromís, es presenta una que consistix en:alternativa 

"EMPLAÇAR A L’AJUNTAMENTDE VALÈNCIA A ESTUDIAR EL TRASLLAT
D’UBICACIÓ DE LA ILLA UBICADA EN FERRAN EL CATÒLIC, 56 i A LA POSADA
AL DIA ,PER PART DE L’OFICINA D’ESTADISTICA, DE LES DADES SOBRE EL
SERVEI DE GESTIÓ DE RESIDUS URBANS I NETEJA DEL DISTRICTE DE

"ABASTOS QUAN LA SITUACIÓ SANITARIA AIXÍ HO PERMETA

Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta alternativa

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000255-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció sobre Mesures extraordinàries per COVID-19, presentada pel grup municipal Ciutadans
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FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO CIUDADANOS
JOSE F. MONSERRAT DEL RÍO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A
LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS.

Valencia no puede dejar de lado a sus mayores.

Los distritos de Olivereta y Extramurs son, con diferencia, los distritos más envejecidos de
la ciudad. De las 41.620 familias que residen en estos distritos, según las estadísticas oficiales del
ayuntamiento de 2018 ( ), en 14.582 de ellas sólo residenhttp://www.valencia.es/estadistica
mayores de 65 años, lo que implica que cerca del 35% de nuestros vecinos son ancianos que
viven solos y que están sufriendo con gran dificultad y mucho miedo la pandemia global del
coronavirus COVID-19.

Respecto al índice de envejecimiento, porcentaje que representa la población mayor de 64
años sobre la menor de 16, Olivereta presenta en 2018 un valor de 168.2% y Extramurs un valor
de 168.5%, ambos muy por encima del 141.7% medio de la ciudad. Nuestra junta municipal,
podemos afirmar, es la más envejecida de Valencia.

Además, recientemente hemos conocido que el análisis de presencia del COVID-19 en
aguas residuales muestra que la mayor incidencia del virus se encuentra precisamente en los
barrios de Jesús, Patraix, Olivereta, Tres Forques, Fuensanta y Extramurs i Arrancapins. Es decir,
prácticamente todos los barrios más castigados por el COVID-19 son precisamente barrios de
nuestra junta municipal de abastos.

Desde Ciudadanos entendemos que es absolutamente necesario, y empieza a ser urgente,
que se preste especial atención a la situación crítica de nuestra junta municipal y se centre en ella
los esfuerzos del consistorio, sobre todo para evitar otra catástrofe humanitaria en el otoño.

Por todo lo expuesto, el vocal que suscribe formula las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO

-          1º Que desde la Junta de Distrito de Abastos se inste a las concejalías municipales 
correspondientes para que se solicite a la Consellería de Sanitat refuerzo de personal en los
centros de salud y residencias de ancianos de la junta municipal de Abastos.

-          2º Instar al gobierno Municipal a se realice una campaña masiva de análisis PCR
para mayores en el patio del centro de Abastos, para así hacer una detección temprana de la
situación.

-                   3º Que desde la Junta de Distrito de Abastos se inste a la concejalía municipal
correspondiente, para el incremento en las labores de baldeo para la desinfección específica
COVID-19 en los barrios afectados.

http://www.valencia.es/estadistica
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-          4ª Que desde la Junta de Distrito de Abastos, y a través de su grupo de bienestar
social y salud, se inste a la concejalía municipal correspondiente para que se inicie el contacto
con los ancianos más vulnerables de los barrios afectados, y se realice un seguimiento específico
de los casos más críticos.

 

Es defensa la Moció per José F. Monserrat del Rio, portaveu del grup Ciutadans, sobre la
base de l'argumentació presentada

Per la coordinadora del grup de Benestar Social, Saida Anssari s'expon:
Durant la crisi sanitària ha sigut important garantir els serveis essencials que s'ofereixen a

la ciutadania, vetlar per la salut i la seguretat de tots els valencians i valencianes i garantir que
per culpa de la pandèmia, ningú en aquesta ciutat es quedara arrere. Per a aconseguir aquest
objectiu i donar resposta a les necessitats dels col·lectius més vulnerables s'han invertit com un
gran nombre de recursos econòmics i humans.

Durant aquests mesos de pandèmia, l'Ajuntament de València, ha dut a terme un
desplegament d'accions socials sense precedents, tant per la seua rapidesa com per l'impacte
aconseguit. En el seu conjunt, el pressupost extra dedicat a temes de serveis socials amb motiu de
l a  C O V I D - 1 9  h a  a c o n s e g u i t  e l s  7 . 2 5 3 . 1 3 9  €

L'atenció social prioritària s'ha fet arribar a col·lectius especialment vulnerables, com a persones
sense sostre, persones i famílies en assentaments, famílies en situació de vulnerabilitat (agreujada
per la crisi sanitària o provocada per ella); i persones majors que han deixat d'anar als Centres de
Dia (amb tots els serveis associats) i/o sense possibilitat d'assistència de familiars.
Respecte al col·lectiu sense llar s'han creat 359 places noves (910 en total), que han permès als
seus usuaris experimentar un procés de recuperació per "bona alimentació, descans, tractaments
mèdics i de salut mental i processos de deshabituació del consum de drogues".
A més, els han donat cursos de formació i tramitat ajudes econòmiques d'emergència o altres
recursos, i gestionades despeses de transport perquè alguns tornaren als seus llocs d'origen, i fins
i tot s 'han aconseguit diversos contractes de treball.
En els 45 assentaments segregats (amb 610 persones, 438 adults i 177 menors, de 152 famílies)
s'ha subministrat aigua, mantes i sacs de dormir i menús diaris, i s'ha oferit atenció sanitària i de
medicació i educativa, kit d'higiene i protecció i s'han lliurat joguets i donat formació per a
p r e v e n i r  e l  c o n t a g i .
A més s'ha atès 413 persones més, majors dependents i amb discapacitat, 250 de tele assistència
(6.857 ja ho tenien) i 163 d'ajuda a domicili (1.808 ja ho tenien).
Durant març, abril i maig, 768 unitats de convivència noves van començar a cobrar la Renda
Valenciana d'Inclusió i s'ha bonificat el 100% del lloguer durant tres mesos a 110 famílies que
viuen  a l  parc  soc ia l  de  t i tu la r i t a t  munic ipa l .
Ara, la Regidoria de Benestar social està treballant en un nou Pla d'Inclusió i Cohesió Social, 

que s'elaborarà amb entitats del tercer sector i s'enfocarà cap a l'habitatge social i assequible,
nous recursos per   l'atenció i qualitat de vida de persones majors i amb discapacitat
Des de l'Ajuntament de València se treballa també en estreta comunicació amb la Conselleria de 

Sanitat i salut Pública des de l'inici de la pandèmia. L'ajuntament va crear el Cecopal (centre de
coordinació municipal d'emergències), amb l'objectiu de coordinar les actuacions i implementar
les diferents recomanacions emeses per la Doncellería referents a les mesures relacionades amb
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l a  con tenc ió  de l  Cov id19  a  l a  nos t r a  c iu t a t .
Des d'aquest centre de coordinació, en el qual estan representats tots els serveis municipals 

relacionats amb la protecció civil i emergències, es dóna resposta a les necessitats de la ciutat
relacionades amb el control de la incidència del virus.
Quant a la proposta concreta que fa el grup Ciutadans a aquesta junta de Districte, ens agradaria 

manifestar que les estratègies sanitàries per al control de qualsevol epidèmia, no es poden prendre
de manera arbitrària ni en benefici d'un segment de la població en particular. El Govern
d'Espanya i l'Autonòmic, són els òrgans competents a l'hora de determinar quines mesures que
s'han de prendre a cada moment i el seu àmbit d'aplicació. Aquestes mesures han de ser
abordades des d'una base científica o epidemiològica. Són les autoritats competents les que
estableixen un pla per a impedir expansió de la malaltia i el Govern Municipal en aquest cas ha
d'estar supeditat a aquest pla i col·laborar en la implantació de les mesures proposades i no
in ter fer i r  en  qües t ions  que  no  l i  compete ixen .

Respecte al reforç dels serveis de neteja i desinfecció en els barris de la Junta Municipal de 
Proveïments amb major incidència del virus als quals fa referència en la seua moció,
assenyalar-li que efectivament, aquest Servei de Gestió Sostenible de Residus Urbans i neteja de
l'espai públic està graduant els mitjans de desinfecció que es realitzen mitjançant operaris/as
equipats amb motxilles per a nebulizar aigua amb lleixiu (concentració 50:1) per a desinfectar tot
el mobiliari urbans com a contenidors, papereres, bancs, baranes i un altre mobiliari urbà dels
carrers d'acord amb les dades o marcadors de restes de genoma de COVID-19 en les aigües
residuals de la xarxa de sanejament, assignant més mitjans en els districtes més afectats.
Aquesta modulació es realitza setmanalment, de manera que es reforça els barris més afectats, 

r e d i s t r i b u i n t  m i t j a n s  d e l s  m e n y s  a f e c t a t s
Per lo dit la coordinadora del grup de benestar social, Saida Anssari ,   presenta una proposta 
alternativa 

"Continuar distribuint els equips de desinfecció del Servei de Gestió Sostenible de
Residus i Neteja de l'espai Públic, en funció del resultat de les anàlisis de la Covid 19 en
aigües residuals, tal com es fa.Al mateix temps volem reafirmar el nostre compromís de
continuar treballant en estreta col·laboració amb la Consellería de Sanitat, a través del
Cecopal, per a donar resposta a les necessitats canviants que ens dicta la pandèmia. Només
d'aquesta forma, tots junts i en estreta cooperació i compromís, aconseguirem contenir al
virus".

 El portavoz del grupo Ciudadanos, José F. Monserrat del Río manifiesta que serían
convenientes las siguientes medidas mejorar la trazabilidad con test rápidos, impulsar el test en
saliva para las visitas a grupos sensibles, bajar el IVA de las mascarillas, prohibir en zonas de
alta incidencia el consumo dentro de locales de alimentos/bebidas, permitir y fomentar terrazas,
dedicar los rastreadores a la búsqueda hacia atrás de grandes contagios, sancionar el salto de
cuarentena, fomentar el teletrabajo, formación online para secundaria, bachiller y universidad en
zonas de alta incidencia, sobre todo, confinamiento selectivo del grupo sensible.

 Se deberían de fijar franjas de salida exclusiva  permitida para los mayores de 70 años,
con ésto  ganaríamos mucho en la protección  de este colectivo.
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El portavoz del grupo Vox, Ignacio Genovés,   manifiesta que se abstiene puesto que 
considera mejor la moción presentada, ya que la alternativa le parece insuficiente, a lo que se une
el grupo Popular.

Vots a favor de l'alternativa: 3 vots de Compromís, 2 vots del Psoe, 1voto Vicepresidència,
1  v o t e  P r e s i d è n c i a  t o t a l  7  v o t s
Abstencions : 2 vots P.P , 1 Vox , 1 vot Ciutadans total: 4 abstencions

Queda aprovada per majoria l'alternativa proposada

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2020-000044-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció sobre la falta de manteniment zones enjardinades en carrer Sant Vicent, presentada pel
grup municipal Vox

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE ABASTOS

  IGNACIO GENOVÉS ARTAL, vocal del grupo municipal VOX en la Junta de
Distrito de Abastos presenta la siguiente iniciativa: 

MOCIÓN :

En varios puntos de la calle San Vicente Mártir, (adjunto relación abajo) existen zonas que
deberían ser ajardinadas y por deterioro o falta de mantenimiento se han convertido en barrizales
y zonas antiestéticas donde se acumulan excrementos de animales y suciedad en general.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta de distrito de
Abastos para su debate y aprobación si procede, los siguientes :ACUERDOS

PRIMERA: Ajardinar cada una de esas zonas como primera opción.

SEGUNDA: En caso de que en todas o algunas de ellas no pueda hacerse, alternativamente
poner setos que delimiten el espacio.

TERCERA: En caso de no aceptarse ahora o considerarse técnicamente inviables las dos
opciones anteriores, al menos delimitar una zona para alcorque y pavimentar o adoquinar como
acera el resto.

Los puntos concretos a los que nos referimos son:

Calle S. Vicente números 119,129, 137, 144, 149, 165.

 Adjunto foto de alguno de los puntos.
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CONCEJAL PORTAVOZ DEL AYUNTAMIENTO 

Fdo. JOSÉ GOSÁLBEZ

Es defensa pel portaveu del grup Vox, Ignacio Genovés, 
a continuació pren la paraula Juan Luís Grau Peñalver, vocal del grup Compromís que exposa:

La Regidoria de Jardineria sostenible  està desenvolupant per a tota la ciutat  un pla verd i
per la biodiversitat que contempla no només   a ampliar les zones verdes, sinó fer-les més
sostenibles i interconnectar-les.

El pla consta de sis grans línies estratègiques. La primera és l'extensió de zones verdes, la
segona passa per naturalitzar els espais existents i augmentar la biodiversitat d'aquests amb la
priorització de la vegetació sobre el paviment. El tercer objectiu consisteix a potenciar la
connectivitat entre els parcs i jardins i els parcs naturals, de manera que la ciutat quede unida a la
naturalesa exterior amb nous elements com el nou llit del Túria , els parcs naturals del Túria i de
l'Albufera i l'horta.

El quart es refereix a la potenciació dels usos de les zones verdes com a entorns saludables,
de jocs, oci, descans i fins i tot específics per a socialització canina. En cinquè lloc, la
"resiliència" entès com a estratègia de defensa enfront del canvi climàtic. Finalment, en sisè lloc,
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s'inclourà la participació, ja que s'apostarà per aquest model tant en el disseny del propi pla com
dels espais verds, a més de realitzar activitats de divulgació, formació i conscienciació.

La participació i col·laboració amb els veïns ja forma part de l’estratègia que segueix la
delegació  d’ecologia Urbana sostenible  alhora d’abordar  nous projectes. El diàleg  colze a colze
amb les entitats veïnals  per tal de prioritzar  les necessitats de la ciutadania està en la base de
molts  d’ells com es el cas  dels pressupostos participatius 

Sotmés a votació 

Vots en contra : 3 vots de Compromís, 2 vots de Psoe, 1 vot de Vicepresidència , 1 vot de
Presidència Total 7 vots

 Vots a favor : 2 vots Partit Popular, 1 Ciutadans, 1 vot Vox total 4 vots 

Queda rebutjada la moció presentada.
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7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000255-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta sobre les actuacions de poda en el barri Arrancapins, presentada pel grup Municipal
Ciutadans

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS JOSE FRANCISCO MONSERRAT, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

 

Estamos observando un total abandono en relación a la poda en nuestros barrios. Por citar
algunos casos, en la calle San Vicente Mártir, a la altura del número 111, en la calle Maluquer, en
la calle Albacete y en la calle Alberique, los árboles golpean los edificios, obstaculizan el cruce
por pasos regulados o dificultan la visión de los vehículos circulando por la calzada. El grupo de
Ciudadanos quiere incidir en esta cuestión y solicitar a la presidenta del Consell un informe
sobre las actuaciones de poda llevadas a cabo en el barrio de Arrancapins, así como la
planificación de poda para los próximos meses.

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS JOSE FRANCISCO MONSERRAT, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

Estamos observando un total abandono en relación a la poda en nuestros barrios. Por
citar algunos casos, en la calle San Vicente Mártir, a la altura del número 111, en la calle
Maluquer, en la calle Albacete y en la calle Alberique, los árboles golpean los edificios,
obstaculizan el cruce por pasos regulados o dificultan la visión de los vehículos circulando
por la calzada. El grupo de Ciudadanos quiere incidir en esta cuestión y solicitar a la
presidenta del Consell un informe sobre las actuaciones de poda llevadas a cabo en el
barrio de Arrancapins, así como la planificación de poda para los próximos meses.
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Programación de poda de arbolado viario 

La programación de poda del arbolado viario del mes de noviembre incluye la poda de las
calles Salas Quiroga, Honorat Juan y Alberic (únicamente la especie acacia del Japón).

El resto de las calles se incluirá en la programación de invierno 2021, en función de los
medios disponibles. Las melias de la calle Maluquert se encuentran incluidas en la programación
de poda. La poda de los naranjos cuyas ramas interfieran con el paso de peatones, se realizará
durante la campaña de recogida de naranjas, durante los meses de enero y febrero. Los ficus de la
calle San Vicente y del pasaje Ventura Feliu se encuentran en la programación de otoño 2021.

 

Resumen actuaciones de poda de arbolado viario (años 2016-2020).

 

AÑO 2016  

ABATIMIENTO 10

PODA 73

RETIRADA DE RAMA 15

RETIRADA DE RESTOS SIN PODA 10

REVISIÓN 1

Total actuaciones 109

   

 

AÑO 2017  

ABATIMIENTO 111

PODA 532

RETIRADA DE RAMA 11

RETIRADA DE RESTOS SIN PODA 31

Total actuaciones 685
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AÑO 2018  

ABATIMIENTO 9

PODA 231

RETIRADA DE RAMA 21

RETIRADA DE RESTOS SIN PODA 14

Total actuaciones 275

 

AÑO 2019  

ABATIMIENTO 25

PODA 353

RETIRADA DE RAMA 20

RETIRADA DE RESTOS SIN PODA 6

REVISIÓN 4

Total actuaciones 408

 

 

 

AÑO 2020  

ABATIMIENTO 8

ESCARDA ALCORQUE 49

PODA 212

RETIRADA DE RAMA 33

RETIRADA DE RESTOS SIN PODA 3

Total actuaciones 305
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8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000255-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta sobre la deterioració i falta de manteniment del Complex Esportiu la Petxina,
presentada pel grup municipal Ciutadans

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS JOSE FRANCISCO MONSERRAT, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

 

El grupo de Ciudadanos en la Junta Municipal de Abastos estamos preocupados por el
deterioro y falta de mantenimiento dentro del complejo deportivo Petxina, que se traduce en que,
a diferencia de otros centros públicos en la ciudad, en éste no se ha puesto en marcha ninguna
actividad, por lo que rogamos a la presidenta del Consell de Abastos que nos indique en qué
plazo hay prevista la reanudación de las actividades en dicho complejo y los motivos por los
que no se han puesto en marcha las actividades.

 

RESPUESTA:

MARIA PILAR BERNABE GARCIA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ
D'ESPORTS

CONTESTACIÓN A LA PREGUNTA QUE PLANTEA EL VOCAL DEL GRUPO
MUNICIPAL CIUDADANOS JOSÉ FRANCISCO MONSERRAT, EN SU NOMBRE Y
EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS:

Las actividades deportivas (Piscina. Sala fitnes, actividades dirigidas) en el Complejo
Deportiva Petxina se reanudaron el 3 de junio de 2020, aplicando las medidas restrictivas
establecidas en la Fase 2 Del Plan de Desescalada a la Nueva Normalidad.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000255-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta sobre l'aparcament municipal situat en l'Avinguda de Tres Encreuaments 2, presentada
pel grup Municipal Ciutadans

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA
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PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS JOSE FRANCISCO MONSERRAT, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

 

Arrecian las quejas en el aparcamiento municipal situado en la Avenida de Tres Cruces 2.
Además del abandono en su mantenimiento, han acontecido varios actos vandálicos en las
últimas semanas. El grupo de Ciudadanos quiere conocer el plan de inversiones y
mantenimiento del ayuntamiento en dicho aparcamiento y qué medidas se han planteado
para resolver esta situación.

 

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE I INFRAESTRUCTURES DE TRANSPORT PÚBLIC

RESPUESTA:

En un contrato de concesión no se realiza ningún tipo de inversión por parte de la
Administración y la empresa concesionaria tiene la obligación de mantener y conservar el
inmueble y las instalaciones para prestar el servicio, de aparcamiento en este caso, en las
condiciones necesarias.

Por el Servicio de Mobilitat Sostenible se han realizado 25 inspecciones en los tres últimos
años, y como consecuencia de ello se han tramitado siete expedientes en los que se conmina a la
empresa concesionaria que repare las deficiencias observadas. De los expedientes abiertos cuatro
están en proceso de penalidad.

Se han mantenido con representantes de la empresa concesionaria dos reuniones este
último mes, los días 2 y 16 y se les ha requerido la subsanación de las deficiencias la última vez
el día 23.

El artículo 40 del Pliego de Condiciones del contrato concesional. establece en su apartado
e) que "El servicio  estará  dotado  del  personal  necesario  para  que  su  prestación  se  efectúe 
en   las   debidas condiciones   de   seguridad   y   eficacia   evitando   al   usuario   cualquier 
incomodidad,  peligro  o  demora”.

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000255-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta sobre les actuacions relatives a millorar la senyalització dels passos de vianants,
presentada pel grup municipal Ciutadans
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FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS JOSE FRANCISCO MONSERRAT, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

 

En el giro a mano derecha desde la calle San Vicente Mártir incorporándose a la Gran Vía
de Ramón y Cajal el paso de peatones se ha desdibujado prácticamente por completo. Otros
pasos de cebra están en situación similar en los distritos que dependen de la Junta Municipal de
Abastos. El grupo de Ciudadanos solicita información a la presidenta del Consell, sobre
posibles actuaciones relativas a mejorar la señalización de los pasos de peatones en nuestra
Junta.

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE I INFRAESTRUCTURES DE TRANSPORT PÚBLIC

El paso de peatones al que se hace referencia tiene las marcas viales formadas por unas
baldosas especiales, de dos colores (blancas y grises), que se colocaron hace unos años, como
experiencia piloto para facilitar el paso de personas invidentes. Con el paso del tráfico, dicho
pavimento se ha ido desgastando y perdiendo el color original y por ello su funcionalidad. Por
ese motivo, en colaboración con la ONCE se ha decidido pintar las marcas viales y aprovechar
también para ampliar el paso, siguiendo los itinerarios habituales de los peatones, además de
añadir un semáforo más de peatones, centrado en dicho paso, sobre el que se colocará el
dispositivo acústico para que sea mejor percibido por las personas invidentes. Esta actuación está
prevista ejecutarla la próxima semana.

            En cuanto al resto de pasos de peatones ubicados en los distritos que dependen de
la Junta de Abastos hay que indicar que las marcas viales de la ciudad, fueron repintadas entre los
meses de enero y mayo de 2019  por lo que, de acuerdo con la programación de mantenimiento
de la señalización horizontal de la ciudad, volverán a repintarse a partir de enero del año 2021.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000255-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta sobre el subministrament de material sanitari en les dependències de la Junta
Municipal d'Abastos, presentada pel grup municipal Ciutadans

FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA
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  PREGUNTAS QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS JOSE FRANCISCO MONSERRAT, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL
GRUPO MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

 

En relación con el material de protección sanitaria (mascarillas, geles, guantes…etc.)

 

-¿Qué tipo de material sanitario y en qué cantidad se ha suministrado a La junta Municipal
de Abastos desde que comenzó la crisis sanitaria?

-¿Con que frecuencia se realiza este suministro?

 

 

RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
DE GESTIÓ DE RECURSOS

 

A data 28 d'octubre de 2020, s'han entregat les següents quantitats a la Junta Municipal
d’Abastos:

 

SERVICI  FFP2  GEL  GUANTS  QUIRÚRGICA 

J. M. ABASTOS  172  43  2.200  1.100 

 

La freqüència amb la qual s'han realitzat els subministraments d'aquest material és
l'establida per a tots els serveis municipals segons els acords amb el Servei de Salut Laboral i
Prevenció de Riscos Laborals.

12 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000283-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moción sobre la millora de l'accessibilitat en el Districte d'Abastos, presentada pel grup
municipal Ciutadans
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FRANCISCO JAVIER COPOVI CARRION - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS
JOSE FRANCISCO MONTSERRAT DEL RIO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE ABASTOS

 Más de un millón de personas con discapacidad auditiva de distinto tipo y grado existen en
España, según la última encuesta del Instituto Nacional de Estadística (INE), y más del 98% de la
población con discapacidad auditiva son personas que se comunican en lengua oral y, en su
mayoría son usuarios de prótesis auditivas. A este colectivo se suman otros como las personas
sordas usuarias de lengua de signos, con discapacidad intelectual, con discapacidad visual, con
TEA, con problemas de salud mental y otros colectivos.

 La sociedad actual aboga por la Plena Inclusión y el respeto a los derechos humanos pero
debe tener en cuenta las necesidades de todas las personas de forma igualitaria. En plena era de
las tecnologías debemos erradicar la falta de accesibilidad.

 El marco normativo establece las bases para cumplir la plena Inclusión y la accesibilidad a
la comunicación pero sigue sin cumplirse la legislación , lo que produce una discriminación y
vulneración de los derechos de las personas con discapacidad y su acceso a la comunicación e
información, atentando contra su autonomía personal.

 La Ley General de Derechos de las Personas con Discapacidad y su Inclusión Social; la de
Accesibilidad y Supresión de Barreras Arquitectónicas, Urbanísticas y de la Comunicación; la
Convención de las Naciones Unidas sobre los Derechos de las Personas con Discapacidad de
2006 y la Estrategia Integral Española de Cultura para Todos, de 2011 son algunas normas
defensoras de los derechos de estas personas. El plazo para cumplir las condiciones básicas de
accesibilidad ha vencido pero existen barreras en la comunicación e información.

 Las administraciones públicas tenemos el deber y la obligación de cumplir y hacer cumplir
la legislación y defender los derechos fundamentales de todos los ciudadanos.

 Valencia debe ser ciudad más accesible y cómoda para la movilidad peatonal, y con ese
motivo, presentamos la siguiente

 PROPUESTA DE ACUERDO

   Instalar, de forma inmediata, pictogramas en cruces semaforizados, paso deUNICA:
peatones y edificios públicos sitos dentro del Distrito de Abastos.

Se defiende por el portavoz del grupo Ciudadanos, Jose F. Monserrat del Río, 

Se responde por Penélope Teruel Recio
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Pel que fa a la Moció presentada i subscrita pel vocal José Francisco Montserrat del Río en
el seu nom i en el del grup municipal Ciutadans al Consell de la Junta municipal d’Abastos a
celebrar el 3 de novembre de 2020 cal fer les següents consideracions:

A) Encara que la proposta d’Acord es circumscriu a l’àmbit de la Junta municipal
d’Abastos, resulta obvi que unes actuacions com les sol·licitades només poden atendre’s des
d’una perspectiva municipal i, per tant, que atenga a tota la ciutat.

Un fet que es veu reconegut des del mateix grup municipal proposant quan ja va
presentar-la al Consell de la Junta municipal dels Pobles del Nord de 10 de març del present i ara
mateix de manera simultània a les de Marítim, Patraix, Trànsits, Russafa, Pobles de l’Oest, etc... i
ara amb la d’Abastos.

B) Estem davant, per tant, d’una iniciativa que sobrepassa les competències d’una Junta
municipal, tal i com determina el Reglament Orgànic de Govern i Administració de l’Ajuntament
de València quan al seu Capítol II defineix les juntes municipals, les seues competències i
funcions, així com les del Consell (art. 98.1: “El Consell de la Junta Municipal de Districte
exercirà funcions d’impuls, orientació i informació respecte de totes aquelles matèries que

”), arbitrant un mecanisme desiguen competència de la Junta Municipal de Districte
coordinació entre les Juntes Municipals i el govern municipal pel seu art. 100.

C) La proposta d’acord té una formulació temporalment inassolible (“instal·lar, de forma
immediata...”) per a un assumpte que requereix, per a la seua resolució i implementació, d’un
treball d’estudi i anàlisi de propostes, de col·laboració entre les diverses delegacions municipals
competents, així com d’unes partides pressupostàries significatives.

Especialment, i només pel que fa a la proposta d’instal·lació de pictogrames “en cruces
semaforizados, paso de peatones...”, cal significar que serà preceptiu notificar i demanar
autorització a les instàncies competents en matèria normativa de trànsit com ara l’informe del
Ministeri de Foment pel que fa a la vulneració i/o adequació al Codi de Circulació.

D) Com sap el Grup Municipal Ciutadans, el Ple de 28 de maig passat va aprovar el
Reglament del Consell Municipal de les Persones amb Discapacitat que seria l’àmbit idoni i
específic per a tractar i treballar mesures que representen avanços en les polítiques municipals
d’accessibilitat inclusives.

És per tot l’exposat que se presenta una :MOCIÓ ALTERNATIVA

Atenent al compromís del govern municipal per treballar per la superació de les barreres en
la comunicació i informació tant de les persones amb discapacitat auditiva com la d’altres
col·lectius especialment vulnerables com aquells amb discapacitat intel·lectual, visual, de
l’espectre autista, etc., però atenent a l’especificitat tècnica, administrativa i econòmica per la
implantació de les mesures adreçades amb eixe objectiu, es proposarà la creació d’una
Comissió de treball de caràcter permanent d’Accessibilitat Universal dintre del Consell

 de pròxima constitució.Municipal de les Persones amb Discapacitat
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Por José Monserrat, en su turno de réplica,     responde que ya hace 7 meses de la
aprobación del citado reglamento, pero que sigue sin ejecutarse verdaderas medidas, aprobar esta
moción alternativa es aprobar lo ya aprobado por el propio reglamento, su moción presentada
pretende un avance en el cumplimiento de ese reglamento y no continuar igual.

Sotmesa a votació la moció alternativa s'aprova per unanimitat

Por José Maria Martí, portavoz del grupo Popular se solicita que se aumente el número de
policías en la C/ Pintor Stolz por un problema de falta de seguridad en la zona 

Por Ignacio Genovés, portavoz del grupo Vox se solicita  que se pode, a la mayor brevedad
posible, un eucalipto de la C/ Ángel del Alcázar , que se espera su poda desde el año 2018   

Pregunta presentada por Dña Julia Martínez

Que se presente por parte de urbanismo y movilidad una propuesta que venga a resolver la
problemática que se va a producir en el entorno previsto en   la “Superilla”   dado que
desaparecerán 250 plazas de aparcamiento, y hay que tener previsto que solución se ofrece a los
vecinos.

Así mismo, que se solicite informe policial sobre la problemática sobrevenida que puede
producirse en los horarios en que los padres dejan y recogen a los niños   en el colegio Jesús
Maria y Escolapias. Se trata de adelantarse a posibles problemas colaterales que hay que tener
previstos antes de iniciar actuación alguna

Propuesta de que se coloquen árboles en el tramo de Calixto III a Pérez Galdós desde la c/
Martín el Humano, dado que hay arbolado en todo el entorno salvo en ese tramo, siendo
inhóspito y muy caluroso en verano.

Dóna trasllat de la resposta Presidència:

En el tram de Calixt III a Pérez Galdós des del carrer Martín l'Humà no hi ha escocells en
les voreres de tots dos costats del carrer. D'altra banda, l'existència d'un col·lector i la ubicació de
fanals i el cablejat de les mateixes en la zona on haurien de realitzar-se els escocells 
impossibilita la realització dels mateixos en la vorera. En un futur, podrien obrir-se escocells de
2x2 metres en la zona d'aparcament de vehicles quan es reurbanitze el citat tram del carrer.
La proposta sobre aparcaments en la zona i solucions de mobilitat  es presentarà juntament amb
el projecte quan es redacte

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 21,00 hores  , estenent-se
la present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot això com a secretari done fe.

LA PRESIDENTA                                                               LA SECRETARIA


